
1 P °-bi l * -  En ple celebrat el dia 4-X-78, en el que 
tambe s aprova fer una consulta p o pular pel canvi de noms d'alguns 
carrers, es demana la oficialitat del nom de Sant Hilari.
£ £.?,? su,£ °st. - Podria semblar molt clar però no ho és gaire i serien 
necessàries moltes explicacions; hi entren algunes partides globals 
que ja durien d estar acleràdes. Dins les d e s peses hem de dir que 
la partida que fa r e f e r è n c i a  a "Plans Cobertora Riera" es va pagar 
en el curs del 1978.

Creiem que diverses de les p a r tides aquí a n u n c i a d e s  s u posen gran 
nombre d ^ i n t e r r o g a n ts  per a molta gent del poble, quan la cosa hauria 
de ser mes transparent.

Escola de F o r mació P r o f e s s i o n a l .- Ens h a u r í e m  de p r e g untar sí la s i 
tuació actual de 1 esmentada Escola és molt m i llor que la d'anys a n 
teriors. No sera que el que h a víem guanyat en una fira ho hem perdut 
en un mercat?

(Yialgrat que tenim una ofici a l i t a t  ara d i s p o s e m  de mitja estíola.
” 8S —  r eJL~etQ R L 0J T T : * " De l'acab a m e n t  del carrer D r /  Flleming ja 

vàrem m a n i f e s t a r  la nostra opinió en un Ple. Aquella, com moltes 
d altres zones del poble estava per acabar d ' u r b a n i t z a r  i per tant 
no era tot el poble qui havia de pagar-ho. Els veïns podien haver-hi 
c a l,laborat en part.

De la Plaça de Cal Ros no ens oposern al projecte, sinó a que s'hi
mantinguin tres o q uatre a p a r c a m e n t s  que poca cosa resolen i prenen 
espai v/ero’ pub 1 i c .

En resum, creiem val mes parlar menys de les coses i fer— ne mes 
i si es fan que siguin recone g u t s  els mèrits de tots.

Caldria una anàlisi seria de si la gent que va anar a votar està 
contenta de 1§ gestió global del C o n s i s t o r i  actual. Potser la r e s p o s 
ta no seria gaire conforfeàdora i ens hem de p r e g u n t a r  si eh poble vo
lia o n e c e s s i t a v a  això. Per . . ,rei r e c t i f i c a r  q u a l s e v o l  moment és bo!!»

CONSTRUCCIÓ DE NOVES AULES EN EL COL.LEGI DR. MORALES - La insistència 
davant la Delegació del Ministeri d'Educació , Ciència va donar resultat - 
ja que s aconseguí que l'esmentat organisme procurés la construcció d'una 
nova aula en les Escoles Nacionals d'E.G.B. construcció d una

CONSTRUCCIÓ D'UN QUIOSC.- Es va construir un quiosc a la Plaça del Dr. 
Uravalosa per ajudar a un noi disminuït físic del poble.

ESCOLA DE FORMACIO PROFESSIONAL.- Malgrat que el Ministeri d'Fdurarió
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ACORD AMB L'AJUNTAMENT DE BARCELONA.- Les converses mantingudes amb el Sr 
Font Altaba, Alcalde en funcions de l'Ajuntament de Barcelona, pel que fa a - 
la utilitat i servei dels pavellons que tenen a Sant Hilari i que destinaven 
a Colomes d^Estiu, han donat excelent resultat. En primer lloc s'hi far3 una 
bona reparació i mes tard, i després d'un previ acord, el nostre Ajuntament - 
podra disposar d'aquelles instal·lacions durant els messos en què no servei
xi per l'Ajuntament de Barcelona per les coses que siguin necessàries.
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Respecte als projectes que estan en avançat estat de tramitació, cal esmen 
tar el següents:

- Cobriment de la Riera Vallicrosa.
- Construcció d'una planta depuradora.
- Construcció del 'Casal dels Avis1
- Desviament de la Carretera de Arbúcies.
- Construcció d'un edifici destinat a Correus i Telègrafs.
- Urbanització Entrada Sur de la població.
- Enllumenat de carrers i places del casc antic.
- Enllumenat dels carrers de les afores de la població.
- Guarderia Infantil municipal.
- Revisió del Pla General d'Ordenació Urbana.
- Construcció d'una Escola de Formació Professional.
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